
Protokół Nr 66/2023

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w %pólnie Krajeńskim w dniu 12 czerwca 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji, radni wg załączonych list obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski
Radna - Anna Miczko;
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Członek Zarządu Osiedla Nr l- Benedykt Kluczka;
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;
Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz-Tumanik;

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Robert Sieg, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porz4dek:

1.
2.
3.

4.

5.

6.
7.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Informacja w zakresie realizacji inwestycji za I półrocze br.;
Inforrnacja w zakresie złożenia wniosku do Ministerstwa Sportu i Turystyki o przyznanie
dotacji na dofinansowanie zadania związanego z budową obiektu sportowego w ramach
programu ,,Olimpia 2023?;
Opinia w sprawie wniosku mieszkańców o powstanie miej sca aktywności fizycznej wraz
z placem zabaw na działce nr 834/9 przy ulicy Wiklinowej w Sępólnie Krajeńskim;
Informacja w zakresie realizacji wniosków wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń
Komisji;
Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyyto jednogłośnie.

Ad.2. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła informację w
zakresie realizacji inwestycji na I półrocze br. Poinforrnowała, że przebudowa ul. E.
Orzeszkowej i ul. Słonecznej została zrealizowana i przekazana do rozliczenia. Na budow«ę ul.
Bajkowej, ul. Radosnej, ul. Reja, ul. Prusa, ul. Więcborskiej, drogi w Trzcianach, drogi w
Sikorzu, drogi w Dziechowie podpisano umowę z wykonawcą realizacji zadania, wykonawca
ma 14 miesięcy od podpisania umowy na wykonanie zadań inwestycyjnych. Przebudowa drogi
gminnej w miejscowości Komierowo jest w trakcie ogłoszenia procedury przetargowej.
Dokumentacje drogi w Świdwiu, Trzcianach, Dziechowie, Sikorzu i ul. Bajkowej, zostały
wykonane, bo na ich podstawie ogłoszono postępowanie przetargowe na realizację zamierzenia
inwestycyjnego. Dokumentacje projektowe na modernizację ul. Komierowskiej i ul.
Turystycznej zostały wykonane, gmina złożyła wniosek o dofinansowanie tych zamierzeń
inwestycyjnych. Budowa chodnika przy Urzędzie Miejskim została zrealizowana. Budowa
Skateparku jest w trakcie realizacji. Projekt Cyfrowa Gmina został zrealizowany.
Dofinansowanie zakupu samochodu strażackiego dla OSP zostało zrealizowane. Na rozbudowę
Szkoły Podstawowej w Wiśniewie zostało w tegorocznym budżecie 30 tys. zł, reszta środków
została przesunięta na przyszły rok. Dzisiaj mija termin składania ofert na wykonanie
dokumentacji projektowej. Budowa przedszkola jest w trakcie realizacji. Budowa budynku
Centrum Opiekuńczo - Mieszkalnego przy ulicy Młyńskiej jest w trakcie procedury
przetargowej. Adaptacja Żłobka w CMDiR oraz jego rozbudowa są w trakcie realizacji
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dokumentacji proj ektowej. Budowa P SZOK w trakcie realizacji. Na budowę świetlicy wiej skiej
w Zbożu podpisano umowę na dofinansowanie, wykonawca ma 17 miesięcy na realizacj«;
inwestycji, ponieważ to zamierzenie inwestycyjne polega na wykonaniu dokumentacji
projektowej i wybudowaniu świetlicy wraz z drogą dojazdową. Na doposażenie placów zabaw
w ramach LGD, został złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu o
dofinansowanie tego zamierzenia inwestycyjnego. Urz4d Marszałkowski przesłał korekty do
wniosku, zostały one uzupełnione i przesłane, decyzja o dofinansowaniu zapadnie
prawdopodobnie w miesiącu lipcu. Doposażenie placów zabaw na osiedlach miejskich nie
zostało jeszcze zrealizowane. Modernizacja molo jest zrealizowana. Na modernizację i
rozbudowę boiska bocznego CSiR, na podstawie dokumentacji, złożono wniosek o
dofinansowanie.

Komisja przyjęła przedstawioną inforrnację do wiadomości.

Ad.3. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego poinformowała, że
otrzymano środki finansowe na realizację budowy wielofunkcyjnego boiska wraz z
zadaszeniem w miejscowości Zboże. Został ogłoszony kolejny nabór do programu ,Olimpia
2023?, planowane jest złożenie kolejnego wniosku o dofinansowanie na zadaszenie boiska w
miejscowości Wiśniewa lub Zalesie. Przypomniała, że na posiedzeniu Komisji Statutowej z
udziałem pozostałych radnych zaopiniowano pozytywnie złożenie wniosku o zadaszenie boiska
w Wiśniewie. Pan Tomas zapytał o Centrum Sportu i Rekreacji. Kierownik Referatu IRG
odpowiedziała, że zostały złożone 2 wnioski, na budowę bocznego boiska i remont hali
,,Pilawa?.

Komisja przyje,ła przedstawioną inforrnację do wiadomości.

Ad.4. Pan Sieg przypomniał, że na początku mieszkańcy wnioskowali przeznaczenie całej
działki nr 834/9 przy ulicy Wiklinowej z przeznaczeniem na miejsce aktywności fizycznej
wraz z placem zabaw. Wniosek został przedyskutowany na posiedzeniu Zarządu Osiedla Nr 1
z uwzględnieniem propozycji wysuniętych podczas poprzedniego posiedzenia Komisji. Zarząd
Osiedla zaproponował, aby na potrzeby mieszkańców przeznaczyć teren o szerokości 5
mniej szych równoległych działek znajdujących się przy ulicy Kochanowskiego, a na zabudow«;
jednorodzinną o szerokości 6 działek. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego powiedziała, że został złożony wniosek na 5 budynków mieszkalnych
jednorodzinnych, czyli teren byłby podzielony na 5 działek budowlanych. Zaznaczyła, że
propozycja Zarz4du Osiedla obejmuje praktycznie sugestię Komisji z poprzedniego
posiedzenia tj., aby 2 działki pozostawić do dyspozycji mieszkańców, a 3 działki pozostawić
pod budownictwo jednorodzinne.

Komisja jednogłośnie zaakceptowała propozycję Zarządu Osiedla Nr 1 .

Ad.5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił inforrnację w
zakresie realizacji wniosków wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń Komisji.

- Komisja ponownie sygnalizuje problemy z wywozem odpadów, nie zostały wywiezione z
centmm miasta - Kierownik Referatu GKR poinforrnował, że odpady z centrum zostały
wywiezione, urz4d przyjmuje zgłoszenia od mieszkańców, jest ich mniej, ale to czy odpady
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zostaną wywiezione zależy od firmy. Pan Tomas powiedział, że jest problem, bo z jego posesji
odpady nie były i nie są wywożone.

- naprawić połamaną ławkę przy Centrum Aktywności Społecznej - Kierownik Referatu GKR
poinformował, że ławka została naprawiona;

- naprawić uszkodzone deski na pomoście na Mara - Kierownik Referatu GKR poinformował,
że pomost został naprawiony;

- naprawić zarwaną nawierzchnię (płyty jumbo) na ścieżce rowerowej w Dziechowie przy
posesji Nr 1- Kierownik Referatu GKR poinformował, że sprawa została zgłoszona. Ale nie
wie czy jest zrealizowana;

- wyzbierać śmieci z trzciny pomiędzy mostem, a molo - Kierownik Referatu GKR
poinformował, że śmieci zostały zebrane i wywiezione;

- usunąć ga%zie zalegające w lasku wzdłuż płotu przy piekarni - Kierownik Referatu GKR
poinformował, że sprawa została zgłoszona, ale nie wie czy jest zrealizowana;

- wystąpić do nadzoru budowlanego o rozebranie budynków po PKP znajdujących się na
przedłużeniu ulicy Kolejowej - Kierownik Referatu GKR poinformowai że wystąpiono z
odpowiednim pismem w tej sprawie.

Ad.6. Komisja jednogłośnie zatwierdziła protokoły ze swoich dwóch poprzednich posiedzeń w
miesiącu maju br.

Ad.7. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan %kol zapytał o odcinek od mostu w stronę restauracji Polonia, jest tam rozłożona folia i
wysypany karnień, nie jest to estetyczne. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i
Rolnictwa odpowiedział, że jest zarnówiona zmiana wystroju i zadanie jest w trakcie realizacji.
Pan Tomas powiedział, że ten kamień byłby dobry, gdyby poszedł na kruszarkę, a teraz jest
różnej granulacji;

- Pan Gustyn powiedział, że przy okazji przebudowy przy skateparku podnieść zaniżony teren,
na którym znajduje się rondo, w tym miejscu zawsze są zastoiska wody po każdej ulewie. żeby
podnieść ten cały teren do jednego poziomu. Dodał, że osiedle partycypowałoby w kosztach;

- Pan Gustyn zasugerował, aby kwiaty z terenu nowo budowanego ronda wykorzystać jako
nasadzenia na ulicy Odrodzenia;

- Pan Tomas zaproponował, aby na Placu Wolności nasadzić więcej zieleni. Kierownik
Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego poinformowała, że zostanie złożony wniosek
na postawienie dwóch wież kwiatowych;

- Pan Kluczka zwrócił się o załatanie dziury znajdującej się przy wjeździe na ul. Orzeszkowej
z ul. Wojska Polskiego, w miejscu kończy się asfalt i zaczyna polbruk;
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- Pan %kol przypomniał sprawę zadeptanego trawnika naprzeciwko restauracji ,Polonia",
można by tak postawić słupki drogowe;

- Pan Tomas przypomniał sprawę udrożnienia przesmyku pomiędzy ul. Turystyczną i ul.
Orzeszkowej, byłby swobodny przejazd, bez konieczności objazdu. Kierownik Referatu GKR
powiedział, że można podj.y5 dyskusje w tej sprawie;

- Pani Miczko ponownie złożyła wniosek o zamontowanie barierek na schodach wzdłuż banku
w stronę kościoła, Pani Kierownik odpowiedziała, że wystąpiono z zapytaniem do banku i
uzyskano odpowiedź z zapytaniem o wygląd barierek;

- Pan Gustyn zwrócił się o zamontowanie barierki przy przepławce na Placu Przyjaźni celem
ograniczenia nadmiernej prędkości ruchu rowerzystów zjeżdżających ze schodów z kierunku
Liceum;

- Pan Gustyn zwrócił się o ustawienie dodatkowego toi - toia na Placu przyjaźni w okolicy
plenerowej siłowni;

- Pani Miczko zwróciła się o ustawienie progu zwalniającego przed molem z kierunku ulicy
Jeziornej.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4cy zakończył posiedzenie.
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protokołomał:

Tomasz Dix

Przewodniczący Komisji
Robert Sieg
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